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Desiree Zacht 
Hogevaart 17  
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Badminton Arjan van Herwijnen 
Maas 39 

5172 CN Kaatsheuvel 
0416-283245 
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Arjan van Herwijnen 
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5172 CN Kaatsheuvel 
0416-283245 
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Clubblad 

Piet Kievits 
Leeuwerik 29 

5161 SH Sprang-Capelle 
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Competitieleider Badminton Walter van der Lee 
0416 - 880745 
 

 

 
Contributie 2021 (per kwartaal) 
Badminton t/m 12 jaar 

13 t/m 17 jaar 
Vanaf 18 jaar 
65+ 

€ 26,00 
€ 32,50 
€ 45,00 
€ 32,50 

Contributie moet betaald zijn voordat het nieuwe 
kwartaal begint. 

Judo t/m 12 jaar 
13 t/m 17 jaar 
vanaf 18 jaar 

€ 24,00 
€ 29,00 
€ 32,50 

Bank: Regiobank 
 Burg. Meijerstraat 27 
 5161 EN Sprang-Capelle 

Tafeltennis Vanaf 18 jaar 
65+ 

€ 35,00 
€ 25,00 

 IBAN: NL02RBRB 0989975789 

Inschrijfgeld 
Inschrijfgeld  

Badminton + tafeltennis 
Judo 

€   7,00 
€ 10,50 

 
 

 
Locaties, trainers/begeleiders, speeltijden 
Badminton 
 
 A. v. Herwijnen        
0416-283245 
 
 

Sporthal 
Zidewinde 
 
Donderdagavond 
 
 

 

Julianalaan 3 
Sprang-Capelle 
 
van 18.30 uur tot 20.30 uur 
van 20.30 uur tot 23.00 uur 
 
 

0416-273627 
 
 
jeugdgroep  
recreanten en 
competitie-
spelers 

 

Judo 
 
 P. Blom            
 06-15427867 
          
patrick@zsvzidewinde.nl 
   

Sporthal 
Mesdaglaan 
 
Vrijdagavond 

Mesdaglaan 4 
Sprang-Capelle 
 
van 17.30 uur tot 18.30 uur 
van 18.30 uur tot 19.30 uur 
van 19.30 uur tot 20.30 uur 

0416-274511 
 
 
groep 1 
groep 2 
groep 3 

Tafeltennis 
 
 P. Kievits          
0416-276979 

Sporthal 
Zidewinde 
 
Donderdagavond 

Julianalaan 3 
Sprang-Capelle 
 
van 20.00 uur tot 23.00 uur 

0416-273627 
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Beste Zidewinders, 

 

Dachten we vorig jaar een raar jaar achter de rug te hebben, dit jaar is het 

helaas niet heel veel beter geweest. Wel sporten, niet sporten en sporten op 1,5 

meter. We hebben het allemaal weer langs zien komen. 

Gelukkig was de gemeente coulant genoeg om de zaalhuur over de perioden dat 

de sporthallen dicht moesten niet aan de verenigingen door te belasten, waardoor 

we ook de contributie niet altijd hoefden te innen. 

Gelukkig kwamen de meeste sport(s)ters zodra het weer mocht weer 

goedgemutst terug.  

 

De jaarvergadering hebben we dit jaar ook (weer) later moeten houden.  

Onder leiding van Desiree is deze verder prima verlopen. 

 

Dit jaar hebben we weinig kunnen doen. Geen judo-examens en -toernooi. 

Bij de badminton is de competitie aan het eind van dit jaar ook weer piepend tot 

stilstand gekomen, dat terwijl ons team er juist zo goed voorstaat. 

 

Wat positief en zeker vermeldenswaardig is, is de verkoop van de Grote 

Clubactieloten. Het is lang geleden dat we zoveel loten verkocht hebben, eindelijk 

ook een fors aantal online. Onze dank gaat uit naar al onze leden die de moeite 

genomen hebben om loten te (ver)kopen. Speciale dank gaat uit naar Ardy van der 

Lee, welke het voor elkaar gekregen heeft om ruim zeventig loten te verkopen. 

 

De Coronamaatregelen (na 17:00 uur zijn de sporthallen gesloten) worden in ieder 

geval tot medio januari verlengd, laten we hopen dat ze niet veel verder 

doorgetrokken worden en dat we weer snel kunnen sporten. 

 

De nieuwjaarsreceptie voor 2022 komt hierdoor helaas ook te vervallen. 



We zullen met de gemeente contact opnemen of er nog (meer) mogelijkheden zijn 

om op zaterdagochtend te kunnen sporten. 

 

We hopen de judoka’s nog een keer in de dojo te kunnen zien, maar als dat niet 

lukt dan wensen we iedereen alvast een fijne kerstperiode en een gelukkig 

nieuwjaar toe. 

 

 

 

 

Met vriendelijke en sportieve groet, namens het voltallige bestuur, 

Arjan van Herwijnen 

Voorzitter Z.S.V. Zidewinde 
 

  



 
 

 
 

 
 

Gehouden op woensdag  21-07-2021 

Aanwezig   :   9 leden en 3 bestuursleden 

Afwezig met kennisgeving : Walter v.d. Lee,  Co Chabot,  Arjan van 

Herwijnen 

 

Onze vice-voorzitter, Desiree Zacht, opent om 20.15 de Algemene 

Ledenvergadering. 

 

1. Opening. 

Desiree Zacht heet iedereen van harte welkom op deze Algemene 

Ledenvergadering van     Z.S.V. Zidewinde. 

 

2. Notulen. 

De notulen worden zonder op- of aanmerkingen, onder dankzegging aan onze 

secretaris, goedgekeurd en vastgesteld. 

 

3. Verslag kascommissie. 

De kascommissie bestaat uit Hubert Veeke en Walter v.d. Lee. De kascommissie 

heeft na een aantal vooraf aan de ALV beantwoorde vragen/opmerkingen de kas 

in orde bevonden. 

De kascommissie voor volgend jaar zal weer worden gevormd door Hubert Veeke 

en Walter v.d. Lee. 

Reserve voor volgend jaar zal Twan van Oosterhout zijn. 

 

4. Financieel verslag. 

De begroting die vorig jaar door ons is opgesteld is vanwege de coronapandemie 

en de daaruit voortgevloeide maatregelen in geen verhouding tot de werkelijke 

financiële cijfers. 

Financieel gezien is het afgelopen jaar een positief resultaat behaald ook al is 

er door ons minder contributie geïnd. Hier staat tegenover dat vanwege de 

sluiting van de sporthallen ook veel minder zaalhuur en vergoeding aan 

trainers/begeleiders is betaald. 



Rien v.d. Vis wil graag weten of de gemaakte afspraken met de gemeente over 

het in stappen verhogen van de huur gymzaal Mesdaglaan nu ook door de sluiting 

van de hal opgeschoven zijn. 

 

Wij zullen hier met de gemeente Waalwijk contact over opnemen om te 

bepleiten of de fasering ook doorgeschoven kan worden i.v.m. de 

coronamaatregelen. 

 

5. Bestuursverkiezingen. 

Piet Kievits is aftredend en herkiesbaar. 

Aangezien er geen nieuwe kandidaten zijn is Piet weer herkozen en mogen wij 

gelukkig weer een aantal jaren gebruik maken van zijn inzet. Piet hiervoor dank. 

 

6. Huldiging jubilarissen. 

Stan van Kuijk is 25 jaar lid van Z.S.V. Zidewinde. 

Stan bedankt voor je jarenlange lidmaatschap en hiervoor wordt hij bedankt 

met een mooie bos bloemen.  Het bij een 25-jarig lidmaatschap behorende 

aandenken zal de komende periode nog aan Stan overhandigd worden omdat dit 

niet tijdig voor de ALV klaar was. 

Ook aan Riet van Campen onze hartelijke dank dat wij nog steeds een beroep op 

haar kunnen doen mocht dit nodig zijn. Ook zij ontvangt een bos bloemen. 

 

7. Pauze. 

 

 

 

 

 

 

 

8. Judo. 

Het ledenaantal blijft stabiel waardoor alle groepen redelijk tot goed bezet 

zijn.  

  

https://www.google.nl/imgres?imgurl=https://myrtlebeachbjj.com/wp-content/uploads/2016/11/kidsjudo.jpg&imgrefurl=https://myrtlebeachbjj.com/&docid=JUMuYvVDc0OMIM&tbnid=BloeM6qfiWE6lM:&vet=10ahUKEwiG6vT8jtXbAhVCI1AKHfQeBXkQMwiaAShYMFg..i&w=1920&h=427&hl=nl&bih=731&biw=1440&q=judo&ved=0ahUKEwiG6vT8jtXbAhVCI1AKHfQeBXkQMwiaAShYMFg&iact=mrc&uact=8


 

 

 

 

 

 

 

 

 

9. Tafeltennis. 

Deze afdeling van onze vereniging heeft nog steeds 6 trouwe leden.  

Nieuwe leden zijn uiteraard van harte welkom.  

Deze leden spelen voortaan hun onderlinge partijtjes op donderdagavond naar 

ieders tevredenheid. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

10. Badminton, jeugd. 

De afgelopen periode heeft een aantal jeugdleden hun lidmaatschap beëindigd 

maar zijn er ook weer een aantal nieuwe jeugdleden lid geworden waardoor het 

ledenaantal stabiel is gebleven. 

 

11. Badminton, recreanten. 

Op donderdagavond is de bezetting nog altijd hetzelfde. 

  

https://www.google.nl/url?sa=i&url=http://www.ttvirene.nl/tafeltennis/tafeltennis-2/&psig=AOvVaw3jFZvA0amc-Sz-LQeAzcns&ust=1581154507680000&source=images&cd=vfe&ved=0CAIQjRxqFwoTCNjh7tyRv-cCFQAAAAAdAAAAABAH
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https://www.google.nl/url?sa=i&rct=j&q=&esrc=s&source=images&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwikkLXkj9XbAhUGmrQKHUhpCyUQjRx6BAgBEAU&url=https://www.facebook.com/BadmintonLeagueByRedFish/&psig=AOvVaw25YW0G58_ZSi5jNIe7KghM&ust=1529133312827906


 

12. Badminton, competitie. 

Afgelopen seizoen hebben wij met 1 herenteam deelgenomen aan de competitie. 

Ook voor volgend seizoen 2021/2022 is er 1 herenteam ingeschreven. 

Met ingang van het seizoen 2021/2022 zullen zij op donderdagavond hun 

competitiewedstrijden gaan spelen omdat wij op vrijdagavond gezien de 

minimale bezetting op deze avond de zaal in sporthal Zidewinde niet meer huren 

van de gemeente Waalwijk. 

Inmiddels is er door de NBB hiervoor toestemming verleend. 

Ook hebben de leden die gebruik maken van de zaal op donderdagavond 

hiertegen geen bezwaar. 

 

13. Clubkampioenschappen. 

Er zullen dit jaar geen clubkampioenschappen gehouden worden voor badminton 

en tafeltennis. Misschien dat zij een onderling toernooi zullen organiseren. 

Bij de judo staan er wel clubkampioenschappen en examens gepland. Deze zullen 

tijdig door Patrick Blom aan de leden worden doorgegeven. 

 

14. Rondvraag. 

De komende periode (najaar 2021) zullen er door de Plus en Jumbo acties 

gehouden worden voor de verenigingen uit de Gemeente Waalwijk. Hiervoor 

hebben wij ons ook ingeschreven. Nadere info hierover zal nog volgen. 

I.v.m. de WBTR zullen wij de komende periode onze statuten en huishoudelijk 

reglement gaan aanpassen naar de eisen van deze tijd. Deze zijn inmiddels 

dusdanig oud dat deze niet meer voldoen aan de huidige wettelijke eisen. 

Ook zal er een continuïteitscommissie gevormd moeten worden i.v.m. 

ontstentenis of belet van alle bestuursleden.  

Voor deze commissie hebben de volgende leden zich beschikbaar gesteld: 

Peter Zacht, Henk Spuijbroek en Jan Geerlings. 

Henk Spuijbroek heeft nog een opmerking over de bardienstlijst waarop ook hij 

ingedeeld staat. 

 

Wij zullen Arjan vragen of er een nieuwe lijst gemaakt kan worden nadat er mail 

verstuurd is naar de badmintonleden met het verzoek of zij willen aangeven of 

zij hierop geplaatst willen worden. 

 

15. Sluiting. 

Om 21.25 uur sluit Desiree, met dankzegging aan alle aanwezigen, de Algemene 

Ledenvergadering 2021 van Z.S.V. Zidewinde. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



  



 

 

 

 

 

 

 

 

Competitie 2021 – 2022. 

Na vorig jaar de competitie niet uitgespeeld te hebben, nu een nieuwe start van 

het seizoen van heden. In de vakantie nog gecheckt en wij bleken richting 

Gorinchem te gaan. Tot ik ander halve week voor de competitie hoorde, dat wij 

niet op donderdag de eerste wedstrijd hadden, maar op een zaterdag…… . 

Hoedan……; even de app gecheckt en wij bleken in een andere poule terecht te 

zijn gekomen.  

Nu werd het 3x richting Rotterdam, Ossendrecht, Oosterhout en Tilburg.  

Ja, ja….  

Het was blijkbaar moeilijk om tegenstanders voor ons te vinden.  

      Inderdaad is het even een eindje rijden, maar het is ook wel weer leuk om 

nieuwe tegenstanders te hebben. Persoonlijk vind ik dat het leukst.  

Een onbekende tegenstander en win er maar van.  

Dit jaar met 5 heren in het team. Stan, Andre, Hannan, Jurgen en Walter.  

Dan moet het wel lukken.  

Helaas is Stan nog niet voldoende hersteld en is toch wat voorzichtig met zijn 

gezondheid. Andre is wel weer hersteld en zijn wij met 4 ook compleet.  

Na een (zeg maar) 1,5 jaar niet een competitie gespeeld te hebben, gaan wij de 

eerste wedstrijd spelen in Spijkenisse tegen BCRS.  

Het blijkt achteraf een pot te worden van veel fouten. Degene met de minste 

fouten wint. Het blijkt warm en vochtig in de zaal en het is zwaar om alle 

wedstrijden te spelen. Zo is dit ook met onze tegenstander, die de meeste 

fouten maakt. ZSV Zidewinde wint met 1-7. Goed gedaan. 

Dan volgen de andere tegenstanders. Er wordt steeds beter gespeeld door ons 

team.  

Walter raakt bij de volgende tegenstander geblesseerd en speelt die laatste 

partij nog uit en Hannan redt die partij nog in ons voordeel. Jurgen en Andre 

doen wat ze moeten doen. Dus nog een winst voor Zidewinde.  

  



  

De volgende tegenstanders blijken wel goed te spelen, maar kunnen niet echt 

een stempel op de wedstrijden te drukken. Walter heeft ondertussen wat 

rugklachten en haalt niet het niveau om mee te kunnen doen. Maar onze 

supersub Hubert Veeke had er ook wel zin in. Hij doet meer dan zijn best. Laten 

wij niet vergeten wat hij eerder dit jaar heeft meegemaakt met zijn 

gezondheid. Hij valt in elk geval perfect in. We noemen hem ook al geen invaller 

meer. Hij is teamgenoot! 

Dan volgt de wedstrijd tegen de nummer 2. Wij zijn nummer 1…      .  

Ik sta langs de kant en kijk toe. Helaas. Als ik binnen kom, staan wij met 2-0 

achter en partij 3 staat er niet zo goed voor.  

Ai, oei!! Als dat maar goed komt. Jurgen start met zijn enkel en na een paar 

punten valt zijn tegenstander uit. Andre verliest en Hannan staat goed te 

enkelen. Hubert gaat niet lekker in de 2de set. Stand 4-2. We moeten maar 

denken in kansen. Maar onze sterren stralen in de 2 resterende dubbels. 

Oosterhout maakt nog wel punten, maar die van ons meer en winnen de beide 

potten!! Top!!! 4-4. Dus toch een dikke voldoende.  

Nu de competitie ongeveer halfweg is, blijkt dit toch een goede uitslag voor ons 

te zijn. Zie de stand in het overzicht hier onder. 

Wij blijven nog steeds nummer 1. Maar het gaat nog spannend worden.  

  



 

Onze laatste wedstrijd in de planning is weer ZSV Zidewinde – BC Oosterhout.  

Het zal ergens over gaan. Als publiek dan weer echt aanwezig mag zijn, dan 

kunnen wij die waarschijnlijk heel goed gebruiken. 

 

 
Er is ook nog een ranglijst/statistieken van spelers. Daar zijn wij ook goed 

vertegenwoordigd: 

 

 

 

 
 

Hubert ligt nog wel wat achter qua het aantal partijen. Die komt ook nog wel 

naar boven. Maar dit is sowieso een lijstje wat wij niet vaak zien hoor. Dus dit is 

echt wel top!!!!!!  

  



 

Er zijn nog heel wat wedstrijden te spelen. Er is dus nog niets een zeker ding. 

Je weet maar nooit wat er nog allemaal staat te gebeuren. Toch wil ik hier even 

een extra vermelding maken voor Andre.  

In onze afgelopen wedstrijd tegen MIX BC, heeft Andre een echte wereld 

partij gespeeld. Na 2 punten keken Jurgen in ik elkaar al aan zo van, och jee, 

Andre speelt tegen iemand die veel doet droppen. Dat vindt Andre nooit heel 

leuk. Maar de smashes van Andre kwamen goed door. Hij heeft vol vertrouwen 

gespeeld en wij zagen hem slagen doen, die wij nog nooit van Andre hebben 

gezien.  

Dat moet ie vaker doen!!!!! Complimenten!!!  

Ook complimenten voor Hannan natuurlijk. Bovenaan in de spelers statistieken. 

Das ook niet weinig. Hubert bedankt voor het invallen (het voelt niet als invallen 

aan). Hij hoort er ook bij. Zo ook Stan natuurlijk. Ook veel beterschap voor 

hem.  

Jammer Jurgen… maar een 2de plek. Heb je eindelijk die van der Lee te pakken, 

staat die verdraaide Hannan erboven. Grapje hoor. Je speelt weer nette 

partijen en wordt nog steeds een betere speler. En je doet de administratie en 

houdt de pot bij!! Allemaal heel belangrijk.  

Wij zouden niet zonder je kunnen.      . 

We gaan er nog een mooi seizoen van maken, als men het toelaat.  

2 December de volgende thuiswedstrijd. Dan pas weer 13 januari. 

Uitwedstrijden op 23 januari en 10 februari. En dan komt de laatste wedstrijd 

tegen Oosterhout op 17 februari. En dat kan nog wel eens een belangrijke pot 

worden. Daar komen wij ter zijner tijd nog een keer op terug. Wij zien jullie wel 

in de zaal. Zo niet, dan alvast een prettig kerstfeest en een gelukkig 

nieuwjaar!!!! 

Groeten, 

Walter van der Lee 

Competitieleider ZSV Zidewinde. 

 

  



  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Het bestuur wenst jullie 

allen, ondanks alles,  

fijne feestdagen en een 

sportief en gezond 2022 toe. 
  



 

  



 

 

 

Wat was het, achteraf gezien, een goede beslissing om de vrijdagavond als 

speelavond te verlaten en te gaan spelen op de donderdagavond. 

Op vrijdagavond stonden we de laatste maanden vaak maar met 5 of 6 

tafeltennissers in een zaal die verder helemaal leeg was. 

Na afloop was de kantine wel open, maar zaten we met 3 of 4 man nog wat te 

drinken. 

Nu, op donderdagavond, gonst het van de activiteit. 

Als we binnenkomen is onze jeugd aan het trainen en ook bij Pro Patria wordt er 

volop geoefend. 

Rond half negen komen de eerste badmintonsenioren binnendruppelen en 

beginnen aan hun fanatieke potjes. 

Ook bij Pro Patria blijft het bedrijvig. Daar komen een groot aantal dames  

allerlei sporten doen. 

Na afloop zitten we niet met 3 man, maar soms met 20 leden te genieten van 

een drankje én een hapje. Dat laatste waren we ook niet gewend op die 

vrijdagavond. Het loonde niet om de frietpan aan te zetten voor zo weinig 

hapjes. 

Er wordt gezellig nagepraat en precies om twaalf uur is iedereen vertrokken. 

Ook de bezetting op de donderdagavond is bijna elke keer 100%. 

Alle zes de leden zijn dan aanwezig en het gaat er fanatiek aan toe. 

Ons “jongste” lid Co is zeker niet de minste, want hij wint met zijn 

dubbelpartners heel veel wedstrijden. 

Ook Rien maakt nog steeds goede vorderingen en haalt ook punten. 

Al met al is het altijd heel gezellig op die donderdagavond. 

 

Het valt jullie deze keer zeker op dat onze afdeling hofleverancier is in het 

aantal artikelen voor deze kerstkrant. 

Veroorzaker hiervan is Henk Spuybroek. Hij heeft maar liefst drie artikelen 

aangeleverd. 

Henk, hartstikke bedankt.  

 

Piet 

  



 

 

 

Als lid van een omni-vereniging met de sporten judo, badminton en tafeltennis 

keek ik op de afgelopen olympische spelen van Tokio met meer dan gemiddeld 

belangstelling naar die sporten en dan vooral naar de prestaties van de 

Nederlanders. 

Judo 

Een sport die ik zelf nooit beoefend heb, maar waar we de afgelopen jaren toch 

regelmatig een medaille hebben gepakt. Veel in het nieuws was de gouden 

medaille, die Anton Geesink in 1964 in het hol van de leeuw (Tokio, de bakermat 

van die sport) had gehaald. Er was in sommige gewichtsklassen al een enorme 

strijd om überhaupt mee te mogen doen…… 

De laagste gewichtsklassen kwamen het eerst aan de beurt en Tornike 

Tsjakadoea (what’s in a name) pakte bijna een bronzen medaille. Woorden als 

tatami, maté etc. kwamen weer bij me boven. Roy Meijer (oud-judoka) kwam 

regelmatig op tv voorbij als deskundig analist (In tegenstelling tot de heren van 

VI, die er ook iets van probeerden te maken). Uiteindelijk moesten we tevreden 

zijn met een bronzen medaille van Sanne van Dijke. 

Badminton 

Hier moest ik vooral denken aan de woorden “meedoen is belangrijker dan 

winnen”. In de groepsfase werden wel wat kleine succesjes geboekt, maar helaas 

moest toch al vrij snel geconstateerd worden dat er voor onze Nederlandse 

deelnemers weinig te halen viel. Ik sprak vlak voor de zomervakantie tijdens het 

sporten op donderdag met Hannan en hij vertelde mij dat zijn dochter Farrah 

Iffa binnenkort aan de landelijke bondstrainingen ging meedoen en ze 1e divisie 

(één na hoogste niveau) ging spelen…. Een topper in wording (als “kind van onze 

club”, kind van Sprang-Capelle). Misschien wordt ze wel de opvolgster van Mia 

Audina (succesvol tijdens eerdere Spelen) en pakt ze in Parijs in 2024 een 

medaille. 

  



 

 Tafeltennis 

“We” (dat zeggen we altijd bij Nederlandse successen) hadden maar 1 

deelnemer (Britt Eerland deed mee aan het vrouwenenkelspel). Waar zijn de 

tijden van Bettine Vriesekoop, Mirjam Homan, Danny Heister en Trinko Keen 

gebleven. Zoals gebruikelijk werden de Spelen weer gedomineerd door Chinezen 

(of tot een andere land genaturaliseerd). Wat dat betreft begint het aardig op 

onze schaatsers te lijken. Ik las wel een bijzonder feitje over tafeltennis op 

deze Spelen: 

De piepjonge Syrische tafeltennisster Hend Zaza is er niet in geslaagd om te 

stunten op de Olympische Spelen in Tokio. Zaza, amper 12 jaar oud, verloor 

zaterdag in de eerste ronde tegen de Oostenrijkse Jia Liu in vier sets. Door die 

nederlaag is de tiener direct uitgeschakeld in de voorronde. 

Zaza is de jongste atlete op de Spelen sinds de Roemeense kunstschaatsster 

Beatrice Hustiu. Zij was 11 jaar tijdens de Winterspelen van 1968. 

Tenslotte 

Al met al een schrale medailleoogst voor de sporters van de 3 sporten van onze 

vereniging. Misschien moeten we een 4e sport, bijvoorbeeld “roeien” toevoegen, 

daar blijken wel (“eenvoudig”?) medailles te behalen….Toch heb ik met veel 

plezier de Spelen gevolgd. Nederland als sportland in de breedte in de top 10 in 

het medailleklassement en de beste ploeg van de Europese Unie. Tot over 3 

jaar….. dan zijn de wedstrijden op wat prettiger tijden te volgen.  

 

Henk. 

  



 

Sportief 

Gedicht over winnen en verliezen. 

  

Mijn grootste overwinning?  

Ooit werd ik nummer elf. 

Dat ik toen niet de laatste was,  

ik overtrof mezelf!  

 

Ik hobbel altijd achteraan 

bij iedere competitie. 

Iedereen is sneller, beter, 

of in topconditie! 

 

Nooit win ik de eerste prijs, 

de beker of de lauwerkrans. 

Het podium is niet voor mij, 

ik maak geen schijn van kans.  

 

De gymleraar zei tegen mij: 

'Neem dat nou maar voor lief, 

jij bent dan wel geen winnaar 

maar je verliest reuze sportief.'  

  

Geschreven door: Cora de Vos 

  

Met vriendelijke groet, 

  

Henk Spuybroek 

  

 

  



HAN GOOTZEN 

Ik las in oktober in het Brabants Dagblad dat een zekere Han Gootzen op 62-

jarige leeftijd zijn “return/come-back” maakt in de eredivisie tafeltennis. 

Twee Zwitsers, een Italiaan en twee Nederlanders spelen met ttv Maashorst, 

voorheen Smash '73  (uit Uden) in de eredivisie. Samen trainen doet de 

tafeltennisploeg alleen nooit. Nu waren enkele spelers niet beschikbaar, 

waardoor Han opnieuw aan de bak moest. 

Han, is ex-international in de jaren 80, heeft 3 Nederlandse titels in het heren 

dubbel en 1 bij het junioren enkelspel in 1976 behaald, maar ook 3x Nederlands 

Clubkampioen (Tempo Team), 65 A-interlands. Deelname aan 3x WK en 3x EK. 

Grootste overwinning op Liang Ko Liang, destijds nr. 2 wereldranglijst tijdens 

Open Wales. Vooral grote liefhebber van het tafeltennisspelletje. Mooie sport, 

technisch, fysiek (snelkracht) en psychisch. Talent en trainingsarbeid zijn echt 

nodig om de cirkel compleet te maken, zo zegt hij. 

 

Han Gootzen is echt een liefhebber van de tafeltennissport. Rode draad in zijn 

leven. Via de tafeltennis-sport ook zakelijk in marketing & communicatiewereld 

terecht gekomen en verder ontwikkeld. Altijd actief blijven spelen, de laatste 

jaren in de Duitse competitie, en als trainer actief gebleven.  

Wij als Zidewinde-meppers zijn die leeftijd van Han al genaderd of soms zelfs 

al (ruim) gepasseerd. Dit biedt voor ons dus ook nog hoop op een come-back op 

hoog niveau. 

Henk. 
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